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ΘΕΜΑ: Μέτρα στήριξης για τους παραγωγούς σταφυλιών “Crimson’’ 

 

Κύριε Υπουργέ 

Τα σταφύλια Crimson, αποτελούν μια όψιμη ποικιλία που καλλιεργείται σε μεγάλο εύρος 

στο νομό Πιερίας αλλά και σε περιοχές της Θεσσαλίας και της Κορινθίας. 

Τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι αγρότες που καλλιεργούν τη συγκεκριμένη 

ποικιλία, εντοπίζονται σε ζητήματα , όπως: 

-η αύξηση του κόστους παραγωγής 

-η κλιματική αλλαγή και ακραία καιρικά φαινόμενα που προκαλούν ζημιές στην παραγωγή 

και οδηγούν σε μείωση των τιμών για τους αγρότες. 

-η καθυστέρηση στην καταβολή των αποζημιώσεων αλλά και τα κενά στο θεσμικό πλαίσιο 

της ασφαλιστικής κάλυψης. 

-η έλλειψη μητρώου εμπόρων με τους οποίους θα συναλλάσσονται με αξιοπιστία. 

-η καταβολή των ενισχύσεων ήσσονος σημασίας ( de minimis ) για το συγκεκριμένο 

προϊόν αλλά και για άλλα ευπαθή προϊόντα. 

Είναι σαφές ότι χρειάζεται ένα ολοκληρωμένο σχέδιο στήριξης των παραγωγών του 

συγκεκριμένου προϊόντος, που αποτελεί συγκριτικό πλεονέκτημα για τη χώρα μας. 

 

Κατόπιν των ανωτέρω 

Ερωτάται ο Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης 

1.Προτίθεται να διαμορφώσει χρηματοδοτικό πρόγραμμα για την ολική επιδότηση των 

παραγωγών σε υποδομές και μέτρα προστασίας της παραγωγής τους( όπως τα αντιβροχικά 

νάϋλον)  προκειμένου να μειωθούν όχι μόνοι οι ζημιές και το ετήσιο κόστος των 

αποζημιώσεων που καταβάλει ο ΕΛΓΑ; 

2. Εξετάζει το Υπουργείο την πάγια καταβολή των de minimis αποζημιώσεων για το 

συγκεκριμένο προϊόν, με βάση το ολοκληρωμένο σύστημα διαχείρισης και ελέγχου 

(ΟΣΔΕ); 
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3. Προτίθεται να εντάξει την κλιματική αλλαγή στο νέο κανονισμό για τη χορήγηση 

αποζημιώσεων από τον ΕΛΓΑ; 

4.  Ποιες είναι οι προθέσεις της Πολιτείας αναφορικά με τη δημιουργία Μητρώου 

Εμπόρων; 

5. Εξετάζει η Πολιτεία το ενδεχόμενο να δώσει τη δυνατότητα ιδιωτικής ασφάλισης σε 

όσους παραγωγούς το επιθυμούν; 

6. Ποια μέτρα θα ενεργοποιήσει η κυβέρνηση για να αντιμετωπιστεί η αύξηση του 

κόστους παραγωγής; Προτίθεται να θεσμοθετήσει την επιστροφή του ειδικού φόρου στο 

αγροτικό πετρέλαιο και για το 2024; 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

Σπυρίδων  Κουλκουδίνας 

Βουλευτής Πιερίας 

 
 




